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Referat bestyrelsesmøde Toftevang Vejlag 28.9.2015 
 

Bestyrelsen har i dag den 28.9.2015 via e-mails besluttet følgende: 

Bestyrelsen har i enighed besluttet alligevel ikke at afholde ekstraordinær generalforsamling om kli-
mavejprojektet. Der er to årsager til dette: 

1. Vi har fortsat ikke fået afgørelsen fra Konkurrencestyrelsen om accept af tilskuddet fra HOFOR på 
4,5 mio. kr. Vi forventer tilbagemelding fra Konkurrencestyrelsen omkring 1. november. 

2. HOFOR har oplyst at der ikke er nogen egentlig tidsfrist for vores tilbagemelding på vores projekt 
til HOFOR. Tilbuddet om tilskud vil blive opretholdt. 

Derfor ser vi ingen grund til at skulle afholde ekstraordinær generalforsamling. Projektet vil kunne 
indgå på den ordinære generalforsamling til marts. 

Bestyrelsesmødet den 28.9. bliver udskudt til den 16. november hos Finn.” 


